Long-Term Skilled Nursing



WHERE LONG-TERM CARE TRULY FEELS LIKE FAMILY.

Located on the Kin On aging-friendly campus in South Seattle, our Rehab & Care Center provides personcentered care and rehabilitation. Our licensed 100-bed skilled nursing is recognized for outstanding nursing care and rehabilitation successes with multilingual staff members catering to the cultural and language needs of residents and family members.

Beyond the basics, we help our residents maximize the quality of life by engaging them in activities and decision-making that include participation in a monthly resident council, care planning with family, and daily activities.

SERVICES INCLUDE:

- Skilled-nursing care
- Occupational therapy
- Physical therapy
- Speech therapy
- Intravenous therapy
- Oxygen therapy
- Enteral feeding

- Culturally appropriate dietary program
- Therapeutic and recreational programs
- Resident outing program
- Clinical social service
- Comfort care

Established in 1987, Kin On Rehab & Care Center is an award-winning skilled nursing facility dedicated to offering culturally appropriate care to our Asian elders.

We are licensed by the State of Washington and certified by Medicare and Medicaid, and we also accept referrals directly from doctors and hospitals.

ADDRESS

4416 S Brandon St, Seattle WA 98118

Kin On is a 501c3 not-for-profit organization that provides vital services to the Asian community in the Puget Sound region.

We take a whole team approach to helping our Asian community age well — at home or in our care. We do this by offering a wide variety of support and services that range from health and wellness classes, home care, to short-term medical rehab and skilled nursing.

Call 1.888.721.3634 or visit KinOn.org



長期護理服務



長期護理服務



家人般的貼心照護

健安復康及護理中心位於南西雅圖的健安友好老齡園區內,共有100張床位,以優質、專業的服務,為院友提供以人為本的全面護理照顧。我們聘有通曉多國語言的員工,致力為院友和其家人提供切合文化背景及語言需求的服務。

我們以提升院友的生活質素為宗旨,鼓勵他們參與和分享,發展個人興趣及與社區及家人保持接觸,建立屬於自己的關愛共融院舍生活。院舍員工會定期與家人會面,商討院友的護理需要。

服務包括:

- ・專業護理服務
- ・物理治療
- ・作業治療
- ・語言治療
- ・靜脈注射治療
- ・氧氣治療
- ・食管餵食

- · 切合文化及特別需要的膳食 計劃
- · 治療性質的文娛活動
- · 院友外遊活動
- · 社工/輔導服務
- ・紓緩治療

在1987年開辦的健安復康及 護理中心是一間屢獲殊榮的長 期護理機構,竭誠為亞裔耆老 提供切合其文化需要的服務。

健安為由州政府批准並由聯邦 醫療保險與醫療補助認證的長 期護理機構。我們也接受醫生 和醫院轉介。

地址

4416 S Brandon St, Seattle WA 98118

健安是一所非牟利護理機構,肩負為大西 雅圖地區亞裔服務的使命。

無論閣下在家中生活或使用健安的護理服務,我們都會以團隊協調的模式為您們提供全面性的安老照顧。我們多元化的支援和服務包括康健樂頤計劃的課程和活動、家居照顧、親屬照顧者支援服務,以至短期復康及長期專業護理服務。

就在今天,致電1.888.721.3634或瀏覽 KinOn.org獲取更多資訊。



Long-Term Skilled Nursing

